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PROTOKÓŁ NR XVIII/ 2020 

Z zdalnej  Sesji Rady Gminy Kołobrzeg 

odbytej w dniu 15 czerwca 2020 roku 

 

Działając na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy  z dnia  8 marca 1990 roku o 

samorządzie gminnym  ( Dz. U. z 2020 r. poz. 713) oraz paragrafu 21 ust. 5 

Statutu Gminy Kołobrzeg oraz art. 15 zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 

r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem , 

przeciwdziałaniem i zwalczeniem COVID-19 , innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych ( Dz. U. z 2020 r. poz. 374 z zm.)   

XVIII  zdalną Sesję o godz. 10:00 otworzył Przewodniczący Rady Pan 

Julian Nowicki. 

Na podstawie listy obecności stwierdził quorum do podejmowania 

prawomocnych decyzji i uchwał. Przywitał kierownictwo Urzędu Gminy. 

Przewodniczący obrad poinformował, że sesja jest zwołana w trybie artykułu 

20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

 - Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności, 

- Zatwierdzenie porządku obrad, 

- 2. Raport o stanie Gminy Kołobrzeg w 2019 roku: 

1) rozpatrzenie raportu przez Radę Gminy Kołobrzeg i debata nad raportem, 

2) podjecie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Kołobrzeg 

nr druku 160 

2. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego  wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Kołobrzeg za 2019 rok i podjęcie uchwał:  

1)  podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2019 rok 

  nr druku 161 , 
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2) zapoznanie się z Uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Szczecinie w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Kołobrzeg 

sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2019 rok, 

3) zapoznanie się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Gminy o wykonaniu budżetu 

Gminy Kołobrzeg za 2019 rok i o udzieleniu absolutorium Wójtowi Gminy 

Kołobrzeg, 

4)  zapoznanie się z Uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Szczecinie w przedmiocie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2019 rok, 

5) dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Kołobrzeg za 2019 rok, 

6) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2019 

rok nr druku 162 ,      

3.  Zamknięcie Sesji.  

Radny Pan Krzysztof Chabaj prosił ,aby następne sesje Rady Gminy Kołobrzeg 

odbywały się w trybie zdalnym, aby w nich mogli brać udział i mieszkańcy gminy 

oraz sołtysi. Przewodniczący obrad weźmie to pod rozwagę przy planowaniu kolejnej 

sesji . 

Debata nad Raportem o stanie Gminy Kołobrzeg w 2019 roku: 

    Radny Pan Tomasz Szafrański – w raporcie mówi się o wzroście wydatków 

bieżących gminy Kołobrzeg ,w stosunku do roku 2018. Radnego zastanawia jedna 

sprawa , że wzrost tych kosztów to wynik obsługi długu publicznego. 

Gmina posiadała na koniec roku 2019 zadłużenie w wysokości 3.600.000 zł z tytułu 

obligacji.  Ostatecznie powyższa kwota nie została wykorzystana i stanowi wolne 

środki i przeznaczona została na sfinansowanie deficytu budżetowego. Radny uważa, 

że zostało przekroczone upoważnienie rady  gminy do zaciągnięcia długu.  Bardzo 

lakonicznie w raporcie ujęto temat realizacji planów zagospodarowania 

przestrzennego. 
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Plany zagospodarowania przestrzennego wykonuje się szczątkowo , a większość 

mieszkańców czeka na kompleksowe rozpatrzenie ich wniosków. Radny odniósł się 

też do audytu wewnętrznego urzędu gminy i zwalniania się z pracy pracowników 

referatu promocji gminy. Dając wotum zaufania wójtowi należy również tą sytuację 

brać pod uwagę, czyli co zostało ujawnione w tym audycie. Cześć radnych złożyła 

wniosek na temat dyskusji  na sesji w zakresie audytu .niestety ich wniosek został 

odrzucony. 

Wójt Gminy – odniósłby się do audytu, ale w miedzy czasie jeden z radnych złożył 

sprawę do Prokuratury i to zostanie zbadane, czy było zawinienie wójta czy też nie. 

Raport gminy dotyczy wszystkich działów gminy. Wójt zgadza się, że z planami 

zagospodarowania przestrzennego jest nie dobrze. Zaczęto od robienia całego studium 

dla całej gminy . Niestety jest to niemożliwe. Najpierw wyszła ustawa krajobrazowa, a 

potem wiatrakowa, które spowodowały przedłużenia w realizacji planów. Dodatkowo 

firma , która wygrała realizacje planów dla gminy nie wywiązała się z umowy.  

Musieliśmy szukać nowego wykonawcy planów, a to się wszystko przedłuża w czasie. 

Gospodarka planistyczna trwa latami i nikt w tym zakresie nie zawinił.     

Jeśli chodzi o wydatki bieżące to ponad 1,5 miliona złotych dopłacamy do gospodarki 

odpadami. Gdy chcieliśmy podwyższyć stawki za odbiór odpadów komunalnych, to 

koledzy radni Pan Szafrański i Pan Chabaj  byli przeciwko tym podwyżkom, co 

skutkuje większymi wydatkami bieżącym gminy. 

Skarbnik Gminy  - gmina wyemitowała obligacje na 4,5 miliona złotych w roku 2018 

z spłatą do końca 2023 roku. W 2019 roku spłaciliśmy jedną ratę wraz z odsetkami, co 

zostało uwzględnione w sprawozdaniu gminy. Rada nie nadużyła uprawnień , bo 

uchwalając budżet gminy zrobiła wszystko prawidłowo. Był planowany deficyt. W 

roku 2018 były rekordowe inwestycje na ponad 36 milionów złotych i ta emisja 

obligacji była po to, by pokryć planowany deficyt budżetowy. Nie wszystkie wydatki 

zostały zrealizowane i te środki zostały w budżecie gminy i zostały przeniesione na 

następny rok.  To , że te środki zostały mogliśmy sobie w roku 2019 pozwolić na 

więcej. Mogliśmy zaplanować większe wydatki i inwestycje. W 2019 roku nieudało 
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się zakończyć Gminnego Centrum Sportów Wodnych w Dźwirzynie, w związku z 

powyższym te środki w 2019 zostały i zostały przeniesione na kolejny rok. 

Radny Pan Krzysztof Chabaj – należało przeprowadzić dyskusję na temat audytu. 

Potwierdza , że sprawa jest złożona w Prokuraturze i należy podtrzymać zasadę 

domniemania niewinności. Nikt nie mówi, że Pan Wójt jest winny, muszą zaistnieć do 

tego przesłanki. Ta dyskusja nad audytem powinna się odbyć, aby porozmawiać jakie 

były nieprawidłowości i  nie muszą one mieć charakter przestępczy.  Można było 

wobec pracowników wprowadzić postępowanie dyscyplinarne , które reguluje k.pa.  

Wójt jako pracodawca powinien wobec pracowników promocji wszcząć postępowanie 

dyscyplinarne. Tych pracowników nie ma , ale oni odeszli z własnej woli z okresem 3 

miesięcznego wypowiedzenia. Gdyby było przeprowadzone postępowanie 

dyscyplinarne, to by odeszli nie z czystą kartą . 

Radny Pan Tomasz Szafrański – upoważnienie wójta gminy na zaciągniecie długu 

było konkretnie na pokrycie deficytu którego nie było. Jak to się ma pod względem 

prawnym . RIO zwróciło również na to uwagę. Po co emitowano obligacje, jeżeli nie 

było na to potrzeby. Upoważnienie wójta nie było na pokrycie wydatków bieżących, 

tylko miało pokryć deficyt. 

Wójt Gminy – można było wszcząć postępowanie dyscyplinarne. Wójt pytał się Pani 

audytor, czy to się kwalifikuje do prokuratury i odpowiedziała, że nie . To się tyczy 

zamówień publicznych w ograniczonym zakresie ,czyli z wolnej ręki. Są Gminy które 

w ogóle nie mają wewnętrznych regulaminów zamówień publicznych.  Gdyby go nie 

było w naszym urzędzie, to nie byłoby teraz tej całej dyskusji i zgłoszenia sprawy do 

Prokuratury. Wójt nie ma zwyczaju obciążać ludzi postrzeganiem go w innej pracy, 

jako nie dobrego pracownika. Wójt uznał , że ci pracownicy nie zasłużyli na 

dyscyplinarne zwolnienie, ale opinia w tym zakresie należy do radnych. 

Mamy do czynienia z bilansem w budżecie gminy. Po jednej stronie zostały nam nie 

wykorzystane pieniądze na inwestycje Gminnego centrum sportów wodnych, ale też 

po stronie odchodów odpadają nam dochody z wiatraków. Dlatego gmina wypuściła 
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obligacje ,aby mieć płynność finansową. Wójt uważa, że to dało nam lepszą kondycję 

finansową budżetu gminy. 

Radny Pan Tomasz Czechowicz – do sprawozdania budżetu gminy za 2019 mamy 

opinie RIO, która jest pozytywna. RIO zwraca uwagę na jedyną kwestię tylko w 

zakresie gospodarki odpadami.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                

Ad. 2  Podjęcie uchwał. 

1) podjecie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy 

Kołobrzeg nr druku 160 

Rada Gminy Kołobrzeg podjęła Uchwałę Nr XVIII/154/2020 w sprawie 

udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Kołobrzeg 12 głosami za, 2 

przeciw, 1 wstrzymujący. 

 Rozpatrzenie sprawozdania finansowego  wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy Kołobrzeg za 2019 rok i podjęcie uchwał:  

Skarbnik Gminy przedstawił multimedialną prezentacje w zakresie 

wykonania budżetu gminy Kołobrzeg za 2019 rok. 

1)  podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2019 rok 

  nr druku 161 , 

Rada Gminy Kołobrzeg podjęła Uchwałę Nr XVIII/155/2020 w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2019 rok 15 głosami za. 

Przewodniczący obrad zapoznał radnych  z Uchwałą Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie wydania opinii o 

przedłożonym przez Wójta Gminy Kołobrzeg sprawozdaniu z wykonania 

budżetu za 2019 rok, która była pozytywna. 

Następnie zapoznał się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Gminy o 

wykonaniu budżetu Gminy Kołobrzeg za 2019 rok i o udzieleniu 

absolutorium Wójtowi Gminy Kołobrzeg, która była pozytywna. 

Również odczytał Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie w przedmiocie wydania opinii o wniosku 
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Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok, która była pozytywna. 

Radny Pan Bogusław Grygiel jako Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

poinformował, że komisja obradowała nad sprawozdaniem z wykonania 

budżetu gminy za 2019 rok. Był czas, aby radni zgłaszali swoje pytania do 

wykonanego sprawozdania ze względu na formę zdalną naszych obrad. Na 

wszystkie pytania radnych zostały udzielone odpowiedzi przez pracowników 

urzędu oraz wójta. Na tej podstawie przygotowano wniosek o udzielenie 

Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Kołobrzeg 

za 2019 rok. 

Dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Kołobrzeg za 

2019 rok. 

Radny Pan  Krzysztof Chabaj – zadał pytanie jakie kroki Pan Wójt Gminy 

podjął by zmniejszyć wydatki bieżące, aby nadwyżka operacyjna była 

większa. Należy podejmować takie inwestycje, które w przyszłości przyniosą 

dla gminy dochód. Radny obserwuje, że ostatnie inwestycje są robione z 

niekorzyścią dla gminy które tylko rodzą za sobą wydatki dla gminy. 

Radny odniósł się do problemów związanych z wykonaniem inwestycji 

Budowy Centrum Sportów Wodnych w Dźwirzynie . Kilkakrotnie 

przesuwana w realizacji , zwiększane na nią wydatki , zerwanie umowy , 

pokrywanie kosztów z ochroną tego obiektu, który był placem budowy. 

Odniósł się do funkcji Zastępcy Wójta Pana Wolskiego , którego uważa za 

fachowca . To , że go nie ma już na tej funkcji ,to jest wpływ wielu 

zawirowań przy budowie wspomnianej przez radnego powyżej inwestycji.  

Radny odniósł się również do audytu referatu promocji i zwolnienia się 

pracowników bez przeprowadzenia postępowania dyscyplinarnego. Podniósł 

też temat zwolnienia byłego Dyrektora GOSTiR Pana Domańskiego. I tu 

człowiek miał czystą kartę, a konsekwencją była sprawa w sądzie 
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zakończona ugodą i wypłaceniem z budżetu gminy odszkodowania dla 

byłego dyrektora. 

Radny poruszył sprawę zatrudnienia w GOSTIR. Nie jest w stanie zliczyć ilu 

jest pracowników kadry kierowniczej w tej jednostce. Chce się oszczędzać na 

koszeniu trawy , a rozrasta się zatrudnienie w GOSTIR . 

Radny odniósł się co do zaległości w podatku od nieruchomości.  Takie 

podnoszenie podatków w gminie Kołobrzeg do górnych stawek ogłoszonych 

przez Ministerstwo Finansów uważa  złym działaniem wójta i radnych. Jeżeli 

tak będziemy podnosić podatki, to  będzie co raz większa zaległość w 

ściągalności podatków. Również podniesienie opłat za odbiór odpadów 

komunalnych o 30% spowodowało zaległości w tym zakresie . Jest około 756 

dłużników. Jeżeli będzie taka polityka w gminie ,to idziemy w złym kierunku. 

Podatki należy podnosić rozsądnie , a nie do górnych stawek.  

Radny będzie głosował przeciwko udzieleniu absolutorium. Wójt Gminy od 

dawna używa sformułowania” ja i moi radni”. Radnych w gminie jest 15. Wójt 

jeśli robi spotkania z radnymi, to należałoby na nie zapraszać wszystkich 

radnych. To że się radny w kilku kwestiach nie zgadza z wójtem nie oznacza, że 

nie powinniśmy się nawzajem szanować. Wszyscy radni powinni się spotykać i 

wyciągać dobre i słuszne plany dla rozwoju naszej gminy. 

Radny zadał pytanie czy Wójt planuje w miesiącu wrześniu podwyżkę opłat za 

odbiór odpadów komunalnych? 

Radny Pan Tomasz Królikowski – odniósł się do wypowiedzi radnego Pana 

Chabaja, że gmina ma być firmą , która będzie zarabiała pieniądze. Nie ma 

możliwości zrobienia tak dużej inwestycji , która dawałaby  dochody dla gminy 

i łatała nasz budżet. Za wiele z wydatków bieżących nie możemy uciąć. 

Zatrudnienie w administracji nie spowoduje, że będziemy mieć więcej środków. 

Zmniejszenie koszenia trawy jest też spowodowane zwiększeniem pieniędzy na 

kąpieliska strzeżone. Uważa , że Budowa Centrum Sportów Wodnych w 

Dźwirzynie wpisuje się jako atrakcja turystyczna, jako szlak żeglarski i zapewne 
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będzie nam przynosić dochody, tylko obecna sytuacja trochę to wszystko 

komplikuje. Musimy poczekać na kolejny rok sezonu. 

Radny Pan Krzysztof Najmanowicz- uważa, że zaległości są przechodzące z 

kilku poprzednich lat tzw. recydywa. Gmina powinna zastanowić się nad formą 

zwrotu chodź części tych zaległości i dogadania się z dłużnikami . Warto temu 

się przybliżyć . 

Radny Pan Chabaj ma na myśli inwestycje, które będą przynosić w przyszłości 

korzyści dla gminy. Np. budowa drogi ulicy Wyzwolenia w Dźwirzynie 

wpłynęłaby na poprawę przejezdności przez miejscowość , a co za tym idzie 

większy napływ turystów w sezonie i większe wpływy do gminy z podatków i 

opłat lokalnych. Chodzi o inwestycje, które są strategicznymi i które przynoszą 

w przyszłości korzyści dla gminy. 

Radny Pan Bogusław Grygiel – idąc tokiem rozumowania radnego Chabaja , to 

inwestycje w miejscowości np. Korzystno, Stary Borek nie przynoszą efektów 

finansowych dla gminy Kołobrzeg. Ten tok rozumowania nie jest słuszny. 

Centrum Sportów Wodnych w Dźwirzynie jest taką formą inwestycji, która 

rodzi dochody dla gminy. Turysta nie przyjeżdża tylko, aby przejechać się ładną 

ulicą Wyzwolenia, ale po to by mieć co robić na miejscu. Oczywiście jak 

dojedzie i jaką drogą jest to ważne, ale nie kluczowe. 

Radny Pan Tomasz Szafrański – czy na kąpieliskach i na bezpieczeństwie  to 

jest dobra forma oszczędzania . Czy inwestycja budowy ulicy Kasztanowej „ do 

koni” w Budzistowie za 8 milionów z inicjatywy radnego Pana Królikowskiego 

to dobry ruch inwestycyjny? Radny Pan Chabaj ma rację . Trzeba pomyśleć o 

płatnych strefach parkowania w Dźwirzynie i Grzybowie. Inwestycja , która 

przynosi dochód to camping „ Biała Mewa „ w Dźwirzynie. Oczywiście tam są 

potrzebne inwestycje dla rozwoju jej infrastruktury i tam warto inwestować. 

Wydatki na Gminne Centrum Sportów Wodnych będą generować roczne 

wydatki na utrzymanie obiektu w wysokości około 2 milionów złotych. Radny 

się zastanawia, czy będzie ten obiekt tak na siebie zarabiał ? 



9 

 

9 

 

Musimy zacząć od infrastruktury drogowej. To jest bolączka całej gminy. 

Musimy to robić rozsądnie. Odniósł się do generowania kosztów np. na 

utrzymanie czystości na terenie gminy. Nadwyżka operacyjna spada , pandemia 

też na to wpływa musimy się zastanowić jak obniżać wydatki bieżące, a nie je 

generować. Radny odniósł się do przygotowanego  rankingu przez RIO. 

Skarbnik nie powiedział o jednym z wskaźników tj. zmiana wartości  indeksu 

według roku poprzedzającego.  Mamy tutaj wskaźnik  -0,41. Jest to drugi 

najgorszy wskaźnik w tym rankingu. Widać wyraźnie, że jest nie tak , a będzie 

jeszcze gorzej. 

Radny Pan Zygfryd Zygowski odniósł się co do zaległości podatkowych . 

Poprosił o wyjaśnienia w tej sprawie pracowników urzędu gminy. Jeden 

wierzyciel i to nie z terenu gminy zalega do gminy w wysokości ponad 300 

tysięcy złotych. 

Dyrektor GOSTiR Grzegorz Czachorowski – radny Pan Tomasz Szafrański 

mówi nie prawdę . Woda pobierana na kwadracie tj. przystani jachtowej jest 

odrębnym licznikiem i nie ma naliczanych tam ścieków przy poborze wody do 

zamiatarki. Jest pobierana woda w budynkach i domkach Wagus gdzie są 

liczone ścieki. Jeśli chodzi o kwestie kierownicze w GOSTIR , rok temu za 

zgodą Wójta zrobiono reorganizację zatrudnienia w tej jednostce. Stworzono 

dwa stanowiska kierownicze. Kierownik do spraw sportu i kierownik do spraw 

turystyki. To są osoby wyodrębnione z pracowników, które już pracowały. Mają 

większe uprawnienia, by pomóc Dyrektorowi. Radny Pan Chabaj ma złych 

informatorów nie ma więcej kierowników są też stanowiska gospodarzy 

obiektów, ale to nie są etaty kierownicze. 

Radny Pan Tomasz Szafrański – Pan Dyrektor już drugi raz mówi, że ja mówię 

nie prawdę. To jest zachowanie bezczelne. Radny czyta to, co Dyrektor napisał 

w swoich odpowiedziach dla radnych. Co do kąpielisk też pan mówił nie 

prawdę . Powinien mnie Pan za to przeprosić. 
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Radny Pan Krzysztof Chabaj – to jest jego zdanie, ma prawo to wypowiedzieć i 

mieć odmienne zdanie i nie potrzebny jest na niego atak. Co do zaległości 

podatkowych jest też wiele podmiotów fizycznych, czyli nadmierne 

podnoszenie podatków niszczy podatników i naszą lokalną gospodarkę. Radny 

uważa, że w GOSTIR potrzebne jest zatrudnienie do wykonywania prac,  a nie 

zarządzania kapitałem ludzkim, bo tego jest za dużo. Potem są argumenty o 

oszczędzaniu na koszeniu traw albo na kąpieliskach strzeżonych. 

Radny Pan Miron Duńczak – jeśli chodzi o opłaty za śmieci to gmina Kołobrzeg 

w okolicy innych samorządów płaci najmniejsza stawkę za jej odbiór. 

Te komentarze na portalach społecznościowych w tym zakresie był 

niepotrzebne i niesmaczne.  

Jeśli chodzi o audyt referatu promocji. Czemy wcześniej radni nie zgłaszali do 

wójta uwag ,co do pracy referatu promocji i ich pracowników. Oni wykonywali 

ciężką pracę . Imprezy gminne miały prawie wszystkie miejscowości, co jest 

czymś nowych za kadencji obecnego Wójta.  Dlaczego gdy pojawiły się 

zawirowania w tym referacie , zaciekawieni radni nie przyszli do wójta z 

zapytaniem co się dzieje , z prośbą o wyjaśnienia. Radny Pan Duńczak był w tej 

kwestii u wójta. Został wprowadzony audyt wewnętrzny, potem zewnętrzny. 

Pracownicy złożyli wypowiedzenie, ale dokończyli sezon letni, nikt nie poszedł 

na zwolnienie i pracowali do końca.  

Radni Pan Chabaj i Szafrański widzą tylko negatywy i się ich doszukują. 

Radny nie neguje uchybień , które pojawiły się w audycie. 

Została nawiązana współpraca partnerska z kilkoma zagranicznymi gminami. 

Wątpliwa to przyjemność ze strony pracodawcy w mieszaniu w dokumentach 

pracownika, który odchodzi z pracy i wywiązał się z swoich czynności  i robił 

wszystko by promować gminę. Nic przyjemnego mieć takiego pracodawcę , jak 

radny Pan Chabaj , który na odchodne by mieszał w papierach swoich 

pracowników i negował w to, co robili .  Należy poczekać na werdykt 

prokuratury i wynik końcowy tej sprawy. 
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Radny Pan Krzysztof w swojej wypowiedzi nie mówił, że ktoś miałby być 

karany. Chodziło o zbadanie sprawyn czy zaistniały zawinienia dyscyplinarne. 

Nikt z góry nie przesądza, że ktoś jest winny. 

W sprawie audytu zachodzi mała manipulacja opinią publiczną . Radny Pan 

Duńczak wybrał z tego audytu tylko jedno zdanie pozytywne ale jest wiele zdań 

negujących pracę referatu promocji i Pana Wójta.  

Radny Pan Miron Duńczak – pamięta słowa radnego Chabaja na dzisiejszej 

sesji. Mówił o wyciągnięciu konsekwencji dyscyplinarnych wobec 

pracowników referatu promocji. Tu nie chodzi o karanie to zdecyduje sąd. Ale 

taka była sugestia radnego o wyciągnięciu wniosków dyscyplinarnych wobec 

nich . 

Skarbnik Gminy w swojej prezentacji o sprawozdaniu z budżetu gminy pominął 

jedną inwestycje – oświetlenie ścieki rowerowej Przećmino- Korzystno za co 

radny jest wdzięczny wszystkim radnym . 

Nie rolą radnego oceniać kompetencje Zastępcy Wójta Pana Wolskiego, ale to 

ostatnia wizyta Wójta w Urzędzie Marszałkowskim pozwoliła na przedłużenie 

terminu realizacji inwestycji Centrum Sportów Wodnych bez straty 

dofinansowania. 

Radny Pan Krzysztof Chabaj – rolą opozycji jest wyciąganie nieprawidłowości 

Wójta, które tylko motywują wójta do jeszcze lepszego działania na rzecz 

gminy. Uważa, że wójt gminy powinien nawet za to podziękować. Radny zadał 

pytanie jakie wójt ma propozycje zmniejszenia wydatków bieżących gminy oraz 

czy w miesiącu wrześniu planuje zwiększyć stawkę za odbiór śmieci. 

Radny Pan Tomasz Szafrański – wydatki majątkowe na poziomie 55 % to klapa 

. Wypuszczenie obligacji było nie potrzebne. Wizja Pana Skarbnika jeśli chodzi 

o rok 2020 jest katastrofalna. Jak wójt widzi dalsze oszczędności dla gminy? 

Wójt Gminy- różnić się można albo ładnie albo brzydko. Od paru lat na sesjach 

i komisjach zamiast sensownych propozycji słyszy od radnych Chabaja i 

Szafrańskiego tylko zlepek słów „ robicie byle jak, tak nie może być, pomysł 
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chybiony , deficyt 35 milionów ( 3,5 miliona jest) „ , trochę kultury, uciszyć 

tego Pana” Radni różnią się brzydko. 

Inwestycje powinny dawać dochód ,ale nie dla gminy ,tylko dla mieszkańców. 

Taką inwestycją jest  Gminne Centrum Sportów Wodnych. Tam będą kursy 

żeglarskie i idea jest zrozumiała. Audyt po co ten temat się porusza. Winę ustali 

prokuratura.   Ogrzewa się stare kotlety ,co do zwolnienia Pana Domańskiego.  

Nie jest miło wójtowi co do wycieczek zwolnienia się z pracy  Pana Wolskiego.  

Gdyby wójt wykonał propozycję Pana Wolskiego, to radny Pan Chabaj miałby 

kolejny powód, by go podać ponownie do Prokuratury o przekroczenie 

uprawnień i narażenie gminy na straty finansowe. Nie mogliśmy taką drogą 

pójść. 

Gdyby gmina dała stawki podatków od nieruchomości niższe niż te 

zaproponowane przez M.F. to gmina naraża się na tzw.” janosikowe”. W 

tamtym roku zapłaciliśmy taką opłatę w wysokości 1,5 miliona złotych. Jeśli 

chodzi o ściągalność podatkową,  to mamy najlepszą ściągalność w okolicy. Do 

odbioru opadów komunalnych dokładamy ponad milion złotych i liczymy się z 

tym , że będzie ona jeszcze większa. Wójt uważa, że każdy powinien sam płacić 

za swoje odpady. 

 Wójt sprawdzi , czy faktycznie używa sformułowania „ ja i moi radni”. 

Jeśli chodzi o Białą Mewę to jest to dobry pomysł, ale obecnie nie mamy takich 

środków finansowych aby dofinansować ten obiekt . Dlatego tym schematem 

myślowym obecnie nie możemy iść. Czy  radny Pan Chabaj szanuje innych 

radnych oraz wójta . Ma wrażenie , że jest to chęć zaszczucia jego osoby. 

Radny Pan Krzysztof Chabaj – my się nie brzydko różnimy, tylko różnimy i 

Pana Wójta szanuje. Radny ma prawo zadawać pytania i ponowił co planuje 

wójt zrobić ,aby była większa nadwyżka operacyjna i czy planuje podwyżki za 

odbiór śmieci ? 

Wójt Gminy – wniosek czy będziemy musieli podnieść opłaty za odbiór opadów 

komunalnych to pokarze przetarg. Niestety koszta rosną . Mamy dwa wyjścia 
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albo dołożyć z budżetu gminy na ten cel, albo podwyższyć stawki dla 

mieszkańców. To będzie bardzo trudna decyzja, która czeka nas wszystkich 

również radnych. Wójt nie podejmuje samodzielnie decyzji. Jeżeli nie 

podniesiemy opłat , to musimy się zastanowić nad zmniejszeniem realizacji 

inwestycji. Na czym próbujemy oszczędzić . Przykładem jest zaoszczędzenie na 

koszeniu trawy.  Faktycznie myślano o zmniejszeniu kąpielisk, bo nie wiemy 

jaki będzie sezon letni w dobie pandemii.  

Nie chcemy oszczędzać na bezpieczeństwie, ale można je było zagwarantować 

przy niższych kosztach np. rozszerzyć sektory ochrony kąpielisk. Taka była 

decyzja radnych i wójt musi ją wykonać. 

Wójt gminy namawia do wspólnych rozmów w zakresie oszczędności , bo ma 

wrażenie , że radny Pan Chabaj się w tym nie orientuje. Obecnie czekamy jaka 

będzie dla gminy sytuacja finansowa po sezonie i do września czekamy z 

dalszym planowaniem budżetu. 

Radny Pan Tomasz Królikowski – dodał że prolongata w podatkach spowoduje 

też u nas zmniejszenie dochodów ,co musimy mieć na uwadze. 

Rada Gminy Kołobrzeg podjęła Uchwałę Nr XVIII/156/2020 w sprawie 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za rok 2019 12 głosów za, 

2 przeciwko. 

Przewodniczący obrad złożył gratulację Wójtowi Gminy z tytuły uzyskania 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2019 rok 

Sesja trwała w godz. 10:00- 13:00 

Na tym protokołowanie zakończono. 

 

Protokołowała:                                                  Przewodniczący Rady Gminy 

 

Magdalena Jachimowicz                                        Julian Nowicki 
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